

Regular session of the MacNider Borough Council

THURSDAY, NOVEMBER 1, 2018

*Ville de Métis-sur-Mer
138, Principale, Métis-sur-Mer, QC, G0J 1S0
Tél.: 418-936-3255*

NEXT REGULAR SESSION

PUBLIC NOTICE is hereby given that the Regular session of the MacNider Borough Council will be held on **Monday, November 5, 2018**, at **6:30** p.m. at municipal office, 138, Principale, Metis-sur-Mer.

Agenda

1. Call to order.
2. Reading and adoption of the agenda.
3. Approval of minutes of October 1, 2018
4. Accounts to be paid.
5. Open Varia:
 - 5.1. Adoption of the modifications of the urbanism regulations.
 - 5.2. Mandate a surveyor to produce a localization certificate for the Catholic church.
 - 5.3. Name an elected representative to represent the town on the consultative coastal committee of the MRC.
 - 5.4. Sale of a parcel of land to Mr. David Pearce.
 - 5.5. Authorize work on Beach Road in front of Metis Beach School and annul resolution 18-09-136
 - 5.6. Purchase of a tractor and snow blower and disposing of the old ones.
 - 5.7. Request for financial aid to train firefighters.
 - 5.8. Apply under the Municipal Family Policy Support Program 2018-2019
 - 5.9. Present a request within the framework of the Program of support of the Municipal Family Politics 2018-2019.
6. Question period.
7. Date of next session: Monday, December 3, 2018, at 6:30 p.m. at the municipal office, Metis-sur-Mer.
8. Adjournment.

GIVEN AT MÉTIS-SUR-MER, THURSDAY, NOVEMBER 1, 2018

Conseil de l'arrondissement MacNider

JEUDI, NOVEMBER 1, 2018

Ville de Métis-sur-Mer
138, Principale, Métis-sur-Mer, QC, G0J 1S0
Tél.: 418-936-3255

June Smith, President
MacNider Borough

PROCHAINE SÉANCE RÉGULIÈRE

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que la séance régulière du conseil de l'arrondissement MacNider sera tenue le **lundi 5 novembre 2018**, à compter de **18h30**, au 138, Principale, Métis-sur-Mer.

ORDRE DU JOUR

1. Ouverture.
2. Lecture et adoption de l'ordre du jour.
3. Approbation du procès-verbal du 1^{er} octobre 2018
4. Comptes à payer.
5. Varia ouverts :
 - 5.1. Adoption de divers règlements d'urbanisme;
 - 5.2. Mandater un arpenteur pour confectionner un plan de localisation de l'église Catholique;
 - 5.3. Nommer un représentant élu afin de représenter la municipalité sur le comité consultatif côtier à la MRC;
 - 5.4. Vente d'une partie de terrain à M. David Pearce;
 - 5.5. Autoriser les travaux sur rue Beach en face de l'école Metis Beach School et annuler la résolution 18-09-136;
 - 5.6. Achat d'un tracteur et souffleur et disposition de biens (Massey et souffleuse);
 - 5.7. Demande d'aide financière pour la formation de pompiers;
 - 5.8. Présenter une demande dans le cadre du Programme de soutien aux politiques familiales municipales 2018-2019;
6. Période de questions.
7. Date de la prochaine séance : Lundi 3 décembre 2018, 18 h 30, à la salle du conseil.
8. Levée de l'assemblée.

DONNÉ À MÉTIS-SUR-MER, CE JEUDI 1^{ER} NOVEMBRE, 2018.

June Smith, Présidente
Arrondissement MacNider